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Hejtman Libereckého kraje Stanislav Eichler (ČSSD) se včera odpoledne sešel s ministrem
životního prostředí Tomášem Chalupou (ODS), aby společně projednali podporu cestovního
ruchu v Krkonoších a letní provoz sedačkové lanovky na Lysou horu.

„Pan ministr mě informoval o existenci čtyř návrhů letního provozu lanovky z Horních domků na
Lysou horu. Zprovoznění lanovky by velmi podpořilo rozvoj cestovního ruchu v mikroregionu
Rokytnice nad Jizerou v letních měsících,“ řekl hejtman s tím, že ministerstvo životního prostředí
není ani proti jedné variantě a doporučilo zvážit všechny čtyři možnosti.

Město Rokytnice nad Jizerou si proto v současné době nechává zpracovat relevantní posudek na
využití lanovky na Lysou horu v letních měsících.

Dalším tématem jednání byl rozvoj turistických možností v oblasti Krkonoš.


